
Is polo echt zo’n elitaire sport als men ons wil doen geloven?  
Valt best mee, zeggen diverse polospelers.
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CHRIS HYDE: ‘Ik kom uit een paardenfamilie. 
We waren niet echt rijk, maar ik begon als 

groom en klom zo verder. Je hebt niet heel veel 
geld nodig om polo te gaan spelen.’ 

JUAN MEDINA: ‘Wij Argentijnen zijn betere polospelers dan 
Nederlanders, maar we kunnen leren van jullie organisatorische  
kwaliteiten. Nederlanders kunnen álles organiseren.’
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VALENTÍN NOVILLO ASTRADA: ‘Een goed paard kan een middelmatige polo-
speler beter maken, maar een slecht paard kan een goede speler breken.’ 
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MICHAEL HENDERSON: ‘Dit is Mongol, mijn 
favoriete paard. Ik redde haar van het abattoir. 
Iets in haar ogen intrigeerde mij. Ze was anders 
dan andere paarden: woest en moeilijk “onder 
het zadel” te krijgen. Maar ze had zo veel talent 
dat we haar zijn blijven trainen.’

NICOLE VERSTEEG: ‘Jammer dat polo zo’n elitair stempel heeft; het is namelijk vrij 
toegankelijk. Er zijn landen waar het een volkssport is. Maar bij sommige evenementen 
moeten mensen zich chic kleden en dat zie je dan in de bladen terug.’
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